

安提阿华人福音教会中文儿童主日学(中文学校)

初级班试用教材

第一课 爱(愛)/LOVE

属灵带领:

¹⁶神爱世人,甚至把他的独生子赐给他们,叫一切信他的,不至灭亡,反得永生。【<u>约翰福音 3:16</u>】

Spiritual Guidance:

¹⁶ For God so loved the world that he gave his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life. (John 3:16)



诗歌敬拜:

愛我的天父

我有一位爱我的天父, 他造我就是为了爱我。 不论高矮和胖瘦, 未来成就是如何, 他仍然比任何人都爱我。

他永远不离开我, 他永远不放弃我, 他因我欢欣快乐, 他永远不停止爱我。

你永远不离开我, 你永远不放弃我, 你因我欢欣快乐, 你永远不停止爱我。

Worship:

I Have a Father

I believe I have a father,
He made me because of His Love.
Doesn't matter how I look,
Whether I will win or lose,
He loves me and His love will never Change.

He will always be there for me, He will never give up on me, He will sing and smile upon me, He will never stop loving me.

You will always be there for me, You will never give up on me, You will sing and smile upon me, You will never stop loving me.

第一课 Page 1

安提阿华人福音教会中文儿童主日学(中文学校)

初级班试用教材

学习中文:

神 爱我们,我们 爱神。 shén ài wǒmen, wǒmen ài shén.

妈妈爱我,我爱妈妈。 Māmā ài wǒ, wǒ ài māmā.

爸爸爱我,我爱爸爸。 Bàba ài wǒ, wǒ ài bàba.



Learn Chinese:

God loves us, we love God.

Mom loves me, I love mom.

Dad loves me, I love Dad.

讲故事:

训练小朋友的表达能力, 故事长短不限, 但是要求用所学到的词语造句。

Tell a Story:

Train the children's ability to express, the length of the story is not limited, but it is required to use the words learned to make sentences.

<u>游戏:</u>

通过"排字游戏"巩固学到的词语和句型,同时了解中文的主语,谓语,宾语句型。 让小朋友在愉快中学习中文,同时也锻炼他们的团队合作精神。

Game:

Consolidate the learned words and sentence patterns through "game", and understand Chinese sentence structure (subject, predicate, and object). Let the children learn Chinese in a pleasant way, and also exercise their teamwork



第一课 Page 2